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در نخستین جلسه کمیسیون توسعه محیط کسبوکار اتاق بازرگانی اصفهان مطرح شد:

پیشنهاد تشکیل کارگروه مالیاتی با مشارکت اتاق بازرگانی و اداره کل امور مالیاتی اصفهان

 نخستین جلسه کمیسیون توسعه محیط کسبوکار اتاق بازرگانی اصفهان با حضور مدیران اقتصادی اصفهان برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق اصفهان، اصغر اخوان مقدم، رئیس کمیسیون توسعه محیط کسب وکار اتاق در ابتدای این جلسه گفت: در سفر اخیر وزیر صنعت، معدن و تجارت به

استان اصفهان طبق رایزنی های انجام شده مقرر شد که برای پیگیری مشکلات اقتصادی و صنعتی استان یک میز خدمت راه اندازی شود. در هفته جاری نخستین جلسه این میز

خدمت با حضور رئیس سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران به عنوان مسئول این میز، برگزار و درخواست های فعالان اقتصادی اصفهان مطرح گردید. در این جلسه

موضوعات مختلفی در زمینه مالیات، استاندارد و شهرک های صنعتی بیان و قول پیگیری و حل این مشکلات دراسرع وقت داده شد که این امر نشان از عزم جدی وزارت صمت در

رفع فوری مشکلات دارد و بسیار امیدوارکننده است. از این رو از همه اعضا نیز انتظار داریم که در برنامه های این کمیسیون و در طرح مشکلات و پیشنهادات، مشارکت فعال داشته

باشند تا بتوانیم شاهد بهبود شرایط اقتصادی استان باشیم.

محمدرضا برکتین، عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان و رئیس کمیسیون صنعت نیز در این جلسه با اشاره به اینکه امروزه بسیاری از کشورهای دنیا سیاستشان را بر پایه

رشد اقتصادی بنا نهاده اند، گفت: در دنیای امروز کشورها تلاش می کنند با رشد اقتصادی، قدرت سیاسی خود را در مجامع بین المللی افزایش دهند. به همین خاطر باید تلاش

کنیم با سرمایه گذاری، ایجاد اشتغال و بهبود فضای کسب وکار در راستای شکوفایی اقتصادی و افزایش قدرت کشور در سطح منطقه و جهان گام برداریم. اقتصاد مقاومتی که از

سوی رهبر معظم انقلاب ابلاغ شد، یک فرصت استثنایی برای اقتصاد ایران بود که می شد با استفاده از آن در راستای حذف برخی قوانین مخل و تسهیل فرایندها گام برداشت؛ اما

متأسفانه این فرصت از دست رفت و نتوانستیم از آن نتیجه مطلوب بگیریم. تشکلی همچون اتاق بازرگانی که وظیفه آن بررسی چالش ها و ارائه راهکارهای تخصصی است، می

تواند به سایر سازمان ها و نهادهای قانون گذاری در رفع موانع کسب وکار کمک کند و نقش مهمی در این زمینه داشته باشد. در سال های اخیر صنایع و شرکت های اقتصادی با

مشکلات و کمبودهای زیادی مواجه بوده اند. همه کسانی که در این عرصه فعالیت می کنند با این مشکلات آشنا هستند و بااین حال از هیچ تلاشی برای پیشرفت کسب وکارشان

دریغ نمی کنند. انتظار داریم که سایر نهادها و سازمان های مرتبط نیز این مشکلات فعالان اقتصادی را درک و شرایط خاص موجود را در تصمیم گیری هایشان لحاظ کنند.

فرشته امینی، عضو هیئت نمایندگان اتاق و رئیس کمیسیون توسعه صادرات و مدیریت واردات اتاق اصفهان نیز مهم ترین دغدغه فعالان اقتصادی را صدور بخشنامه ها و آیین

نامه های ناگهانی دانست و گفت: هنگامی که صحبت از صادرات و واردات می شود نخستین گلایه فعالان این عرصه قوانین و تبصره هایی است که یک شبه صادر می شوند. این

امر می طلبد که این دو کمیسیون همکاری نزدیکی با هم داشته باشند و حتی کارگروه های مشترکی شکل بگیرند تا بتوان این مشکلات را پیگیری کرد. متأسفانه شاهدیم که یک

ساعته بخشنامه ای به تصویب می رسد که برای اصلاح و یا لغو آن سال ها تلاش لازم است.

محمود حقیقت سرشت، معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار اصفهان نیز یکی از مهم ترین عوامل بهبود فضای کسب وکار را اصلاح فرایندها دانست و گفت: در حال حاضر

بهبود فضای کسب وکار یکی از چالش های اصلی اقتصاد کشور محسوب می شود و به همین خاطر این کمیسیون اتاق بازرگانی از اهمیت بالایی برخوردار است. امیدوارم با

استفاده از توانایی ها و ظرفیت های اتاق بازرگانی بتوانیم با بهره گیری از روش های علمی در راستای بهبود محیط کسب وکار حرکت کنیم. برای بهبود فضای کسب وکار مهم ترین

اقدامی که می توان انجام داد، اصلاح فرایندهایی است که زمان بر و تکراری هستند و وجود آنها ضرورتی ندارد. این فرایندهای اضافی ممکن است باعث طولانی شدن روند

استعلامات و صدور مجوزها شوند در حالی که ما از آنها غافلیم. پیش ازاین نیز پیشنهاد داده بودیم که برای بهبود فضای کسب وکار یک تیم کارشناسی با همکاری اتاق بازرگانی

اصفهان و سایر سازمان های دولتی تشکیل شود و استانداری اصفهان نیز آمادگی کامل خود را برای کمک و هموار کردن این مسیر اعلام می کند.

احمدرضا مدبرنیا، مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان نیز با تأکید بر اینکه اشتغال و فعال بودن واحدهای تولیدی از اولویت ها و اهداف اصلی مدیران امور مالیاتی استان است،

گفت: اگر در این موارد مشکلاتی وجود داشته باشد، رفع آنها در رأس برنامه های کاری اداره کل امور مالیاتی اصفهان قرار دارد. به همین خاطر پیشنهاد دادیم که با مشارکت اتاق

بازرگانی و محوریت اداره کل امور مالیاتی اصفهان یک کارگروه مالیاتی متشکل از کارشناسان هر دو سازمان تشکیل شود تا مشکلات پرونده های مالیاتی مورد بررسی قرار گیرد. اگر

در این بررسی ها مشخص شود که اشتباهی از سوی اداره کل امور مالیاتی رخ داده است بخشنامه ای صادر می شود تا از تکرار آن جلوگیری کنیم و اگر هم نیاز به آموزش

واحدهای صنعتی و اقتصادی بود، آموزش های لازم ارائه شود تا آگاهی و اشرافیت لازم بر بخشنامه ها و آیین نامه های مالیاتی ایجاد شود. اگر هم در قانون ابهامی وجود دارد

پیشنهادها به مجمع نمایندگان استان ارائه شود تا در مجلس در دستور کار قرار دهند.

وی ادامه داد: در اداره کل امور مالیاتی، رسیدگی به پرونده های مالیاتی بر اساس حاکمیت داده را دنبال می کنیم و رسیدگی های بر اساس برآوردها دیگر در دستور کار نیست. از

همه کارآفرینان و فعالان اقتصادی درخواست می کنیم که اگر ابهامی در روندهای رسیدگی به پرونده های مالیاتی مشاهده کردند حتماً با رؤسای امور مالیاتی در میان بگذارند چرا

که بر اساس آیین نامه یکی از وظایف آنها نظارت بر حسن اجرای قانون است.
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